
MØTEREFERAT FAU – 

AUSTRÅTT SKOLE 

Skoleåret 2020/2021 

Dato: 26.10.2020 

Kl: 19:30-21:00 

Sted: personalrom 

Referent: Anne Berit Berg 

Til stede: Elin Klemp Schmidt, Sara Nevland, Cecilie Espeland Klovning, Rasmus Odland, Inger 
Brunvær Kvale, Gry Helen Raugstad, Anne Berit Berg, Torunn Gudmestad, Amanda Bell, Kjetil 

Gjerdevik, Andreas Von der Lippe, Pia Rosnes Silverstone, Randi Hæhre, Karoline Larsen, Ola 

Hausken 
  
Leder: Inger Brunvær Kvale 

Nestleder: Elin Klemp Schmidt 

Kasserer: Cecile Espeland Klovning 

Referent: Anne Berit Berg 

 

Saker: 

 

Orientering fra rektor: 

- Økonomi i balanse på drift. 0,5 mill i underskudd SFO 

- Det blir endringer i tilbud for spesialundervisning pga innsparing. Prioriteres 2 pedagoger i 

hver klasse, framfor tildelte timer speisalpedagog til enkeltelever. 

- Lite sykefravær blant lærerne, men større på fagarbeidere, har vært en utfordring. 

- Hei Verden var en suksess, samlet inn 21.500,- 

- Ny svømmehall har restriksjoner på kun 15 elever om gangen, noe som dessverre setter 

store begrensninger på den tildelte halltiden. Austrått vil be om at basseng på Høyland 

fortsatt holdes åpent ut året. 

- Det er gjort endringer i klassene på 1.trinn. Det er fortsatt planlagt det samme for 5.trinn til 

neste skoleår.  

- Kroppsøving innendørs starter opp igjen. Plan for å ivareta smittevern i garderober. 

- Trafikksikkerhet. Oppfordrer til refleksbruk, vis hensyn, og kjør helt fram på p-plass når unger 

skal leveres/hentes. 

- Vennegrupper. Sosiale samlinger er viktig i denne tiden, kun klassevis. I tillegg er 

bursdagsfeiringer også ekstra viktige sosiale arrangement nå.  

- Oppgradering av uteområde. Det er lite trolig at kommunen vil bevilge penger til dette slik 

økonomien er nå. Vi har ikke tilstrekkelig med midler til å få til noe bra ute. Vi kan vurdere å 

bruke pengene på annet utstyr? (VR/AR-briller, koding og gaming-utstyr til bruk i 

undervisning.) 



- Digital uke for 5.trinn er i gang, 6. og 7. står for tur. Uken inkluderer 2 dager i Melshei, hvor 

foreldre bes bidra med kjøring opp, taxi hjem. Blir bading i Bråsteinsvannet. 

- Stadig vannlekkasjer i tak på skolebygg. 

- Godt miljø og god stemning på skolen. Korona-situasjonen har vært positiv for skolemiljøet, 

tross alt. 

 

Nye saker FAU: 

- Økonomi. Vi har litt penger, bla gaven fra Sandnes sparebank. Dette er imidlertid ikke nok til 

å opparbeide prosjektert uteområde, som krever 5 mill. Enighet om at vi lager ny plan for hva 

vi kan få til ute med de midler vi har til rådighet. 

 

- Natteravnordning. Austrått er bedt om å administrere ordningen. Mangler folk i gruppen, så 

det bør går ut en ny oppfordring om å melde seg inn i spond-gruppen. Vakter er satt opp 

fram til januar. Diskusjon om ansvar for ordningen skal tas inn som en del av årshjul for 

7.trinn. 

 

Innspill fra trinnene: 

 

4.trinn:  

- Ønske om utbedring av sceneteppe, lyd og lys i gymsal.  

Dette er relativt små kostander som det er mulig å få til ut fra skolens budsjett, men ser ikke 

ser ikke behov for denne oppgraderingen akkurat nå. 

 

- Ønske om å få veggmalerier i trappeareal på skolen.  

Dette er en god ide, også utevegger kan friskes opp med street-art. Åpner for dialog med 

elever på Vågen Vgs. Mindre utgifter til maling kan skolen bidra med. 

 

- SFO. Etterlyser klarere visjon for SFO. Ulik erfaring med innhold og tilbud. Savner er egen 

foreldrerepresentant som kan ha dialog med SFO.  

Fra FAU ble Karoline Larsen utpekt til representant for SFO. Sammen med Andreas ser de på 

om FAU kan bidra med forslag til noen retningslinjer for SFO-dagen. 

Det stilles spørsmålstegn ved at matservering ikke er startet opp igjen på SFO. 

 

 

7.trinn: Trinnkontakter lurer på hvilke sosiale arrangement som er ok å dra i gang.  

Fortrinnsvis vennegrupper, og arrangement klassevis. Utfordringen er antall voksne etter nye 

sentrale retningslinjer (26.10) Klassen i seg selv er en kohort. Ellers forslås turer med innslag av 

matservering, både i og utenfor skoletid. 

 

 


